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Göteborgs Stads pensionärsråd, protokoll 1 (7) 

Tid: 13:00–15:00 

Plats: Sjöfartssalen 

Paragrafer: 1 - 13 

Närvarande 

Ledamöter 

Marina Johansson (S) ordförande 

Maria Nilsson (C)  

Britt Olsson (M) 

Elisabet Lann (KD) Ej närvarande  

Hillevi Werring (MP) 

Mariette Höij Risberg (D) 

Monica Påhlson (L) 

Peter Svensson (V) 

Lisen Forssell (SD) 

 

SKPF 

Zaidi Folias 

Olof Jacobsson Ej närvarande 

Gerda Svendsen 

Ulf Johansson 

Anna-Lena Stjernlöf 

 

SPF Seniorerna 

Lena Gustafsson 

Britt Johansson 

Bo Andrén 

 

PRO 

Sven Carlsson 

Birgitta Ljungström Bengtsson 

Tommy Emanuelsson Ej närvarande 

 

RPG 

Karl Gunnar Nordanstad 

Kerstin Ekberg Ej närvarande 

 

RSE 

Anneli Ylijärvi 

 

SEKL 

Simo Sinkkonen Ej närvarande 
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Justeringsdag: 2024-12-20 
 

Underskrifter 

  

Sekreterare 

Anna Thomasson  

  

 

Ordförande 

Marina Johansson 

  

Justerande 

 Lena Gustafsson, SPF Seniorerna 
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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Marina Johansson (S) hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Upprop 
Mötessekreteraren Anna Thomasson genomför upprop och antecknar närvaron på en 

särskild lista.  

§ 3 Val av justerare 
Beslut i rådet: Till justerare för mötesprotokollet utses Lena Gustafsson, SPF 

Seniorerna. Politiska ledamöter deltar inte i beslut. 

§ 4 Fastställande av dagordning  
Beslut i rådet: Föreslagen dagordning fastställs efter anmälan av övriga frågor. 

 

Anmälan av övrig fråga:  

- Bjuda in Idrotts- och Föreningsförvaltningens politiker för dialog med rådet.  

§ 5 Föregående protokoll (24-11-28)  utgår 
då sammanträdet ställdes in 

§ 6 Rapporter från KS, ÄVO, mfl 
Ordförande Marina Johansson (S) informerar om att kommunfullmäktige på sitt 

sammanträde den 12 december 2024 fattade beslut om att kommunen ska över driften av 

Tre Stiftelsers verksamhet. Vilket innebär att kommunen kommer utföra driften och ta 

över personalansvaret för verksamheten men stiftelsen som sådan kommer finnas kvar. 

De som idag bor på något av Tre Stiftelsers boenden kommer bo kvar och personalen, 

både medarbetare och chefer, som idag arbetar på dessa boenden kommer jobba kvar men 

de kommer bli anställda av kommunen istället. Vidare beskriver Marina att processen 

beräknas ta 4-6 månader och innebär mycket intensivt arbete mellan Tre Stiftelser, Äldre 

samt vård- och omsorgsförvaltningen och stadsledningskontoret. Alla parter arbetar 

tillsammans för att det ska bli en så bra och smidig övergång som möjligt där 

förhoppningen är att alla ska känna sig trygga med verksamhetsövergången, både boende, 

personal och anhöriga.  

Vidare lyfter Marina att det i kommunfullmäktige 12 december 2024 även fattades beslut 

om att bygga ett nytt vård- och omsorgsboende vid Skra Bro i Björlanda. Det byggs 

mycket i området och Marina framhåller att det av denna anledning finns behov av ett 

vård- och omsorgsboende i området. Vidare lyfter Marina att det även planeras en 

finskspråkig avdelning på detta boende.  
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§ 7 Året som gått  
Förslag till Årsrapport 2024 samt kompletterande tillägg har varit utsänt med kallelsen till 

dagens sammanträde.  

 

Ordet lämnas fritt och samtal förs om årsrapporten.  

 

Lena Gustafsson, SPF Seniorerna, framhåller att beslut om årsrapporten bör skjutas på till 

sammanträdet i januari då det finns behov av ytterligare kompletteringar.    

 

Arbetsgruppen för boendefrågor kommer inkomma med komplettering till årsrapporten.   
 
Beslut i rådet: Rådet beslutar att skjuta fastställandet för årsrapporten till sammanträdet i 

januari.  

§ 8 Inför 2025  
Samtal förs om det utöver aktivitetsplanen finns frågor att fokusera på under 2025.  

Zaidi Folias, SKPF, lyfter att det finns många farhågor bland äldre kopplat till 

kollektivtrafiken vilket bland annat resulterar i att äldre hellre stannar hemma än att åka 

kollektivt. Zaidi resonerar kring i vilket sammanhang denna fråga kan drivas vidare och 

upplever inte att frågan som sådan fått gehör i regionrådet, men understryker att det 

handlar om göteborgare och det av denna anledning bör vara en angelägenhet för rådets 

arbete.  

 

Marina Johansson (S) lyfter att det varit samtal i kommunstyrelsen och Västtrafik 

exempelvis utifrån att det varit svårt att rekrytera förare samt arbetsvillkoren för dessa. 

Marina föreslår att frågan tas vidare till arbetsutskottet för vidare hantering.  

Flera ledamöter delar bilden av att förare inom kollektivtrafiken i Göteborg kör väldigt 

fort, gör kraftiga inbromsningar samt att förarna har en tuff arbetssituation med 

minutstress under körningar.  

Lisen Forssell (SD) lyfter att frågan skulle kunna tas vidare med Infrastruktur- och 

kollektivtrafiknämnden och uppmuntrar närvarande politiker att ta upp frågan med sina 

partikollegor i nämnden.  

Monica Påhlson (L) föreslår att rådet gör gemensam sak i frågan med det regionala 

pensionärsrådet.  

Zaidi Folias, SKPF, sitter i det regionala pensionärsrådet och lyfter att de där landade i att 

det är bättre om alla tar frågan om kollektivtrafik till sina delregionala råd då det är svårt 

att fokusera på enskilda städers situation i det regionala rådet.  
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§ 9 Öppet möte 2024 
Samtal och reflektion förs om det öppna mötet som arrangerades under 2024.  

Zaidi Folias, SKPF, lyfter att de är väldigt nöjda med mötet och att en av lärdomarna att 

ta med vid liknande arrangemang är att det måste finnas bra mikrofoner.  

Ulf Johansson, SKPF, tycker att det var ett jättebra möte men lyfter att alla inte visste att 

de skulle anmäla sig, så till kommande möten behöver det bli tydligare information om 

anmälningsförfarandet.  

Lisen Forssell (SD) tackar alla som var med och förberedda och genomförde det öppna 

mötet. Lisen var på plats och tycker att det var ett bra och intressant program. Dock 

framhåller Lisen att ljudet inte var så bra i lokalen vilket tyvärr resulterade i att vissa 

lämnade i pausen. Till nästa öppna möte kan det vara bra att särskilt se över ljudet i 

lokalen.  

I samtalet lyfts även att lokalen inte hade hörslingor vilket inte var bra och något som 

arbetsgruppen för det öppna mötet nästa år bör ta med sig.  

Monica Påhlson (L) lyfter att ett förslag på kommande tema för ett öppet möte är Om 

kriget eller krisen kommer utifrån ett äldreperspektiv. – 

 

§ 10 Förslag datum 2025  

Förslag på sammanträdestider för 2025 har varit utsänt med kallelsen till dagens 

sammanträde.  

 

Beslut i rådet: Rådet beslutar att fastställa mötestider för 2025.  

 

§ 11 Val av arbetsgrupper  

a) Arbetsgrupp boende 2025 

”GPR 2024-10-01 § 9 

Beslut i rådet: 

Rådets ledamöter beslutar att förlänga arbetsgruppens uppdrag för hela 2025. 

Arbetsgruppen består även fortsättningsvis av Gerda Svendsen SKPF; Bo Andrén 

SPF Seniorerna, Sven Carlsson PRO, Kerstin Ekberg RPG och Anneli Ylijärvi 

RSE. 

Arbetsgruppen får i uppdrag att återkomma till rådet senast i januari 2025 med 

förslag till plan för antal möten och inriktning för nästa års samarbete. 

Arbetet kommer att arvoderas. 

Politiska ledamöter deltar inte i beslutet.” 
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För beslut:  

4 st möten under 2025, två på våren och två på hösten. Inriktningen för 

arbetsgruppen kommer bland annat vara trygghetsboenden, följa upp frågor som 

inte klarats ut under föregående år, hissar och hissbidrag. Om behov uppstår av 

fler möten tas detta upp i rådet för beslut.  

 

Beslut i rådet: Rådet beslutar att arbetsgruppen ska ha 4 st möten under 2025 

med ovan beskriven inriktning.  

 

b) Beslut om Arbetsgrupp – Åldersvänliga Göteborg 2025  

 

a. Sammankallande och ledamöter 

Beslut i rådet: Rådet beslutar att utse: 

Lena Gustafsson, SPF Seniorerna, 

Sven Carlsson, PRO, 

Ulf Johansson, SKPF,  

Karl Gunnar Nordanstad, RPG, (sammankallande)  

 

b. Uppdrag och omfattning 

Beslut i rådet: Punkten bordläggs till sammanträdet i januari  

 

c. Beslut om arvode 

Beslut i rådet: Punkten bordläggs till sammanträdet i januari 

c) Beslut om Arbetsgrupp Öppet möte 2025 

 

a. Sammankallande och ledamöter 

Beslut i rådet: Rådet beslutar att utse: 

Birgitta Ljungström Bengtsson, PRO, 

Kerstin Ekberg, RPG,  

Anneli Ylijärvi, RSE,  

Britt Johansson, SPF Seniorerna,  

Olof Jacobsson, SKPF, (sammankallande) 

 

b. Uppdrag och omfattning 

Beslut i rådet: Punkten bordläggs till sammanträdet i januari 

 

c. Beslut om arvode 

Beslut i rådet: Punkten bordläggs till sammanträdet i januari 
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§ 12 Övriga frågor  
a) Bjuda in Idrotts- och Föreningsförvaltningens politiker för dialog med rådet 

Zaidi Folias, SKPF, lyfter förslag om att bjuda in presidiet från Idrotts- och 

föreningsnämnden för dialog med rådet bland annat utifrån att ansökan om 

föreningsbidrag upplevs som väldigt krånglig.  

 

Britt Johansson, SPF Seniorerna, lyfter att det finns föreningar som upplever det 

så krångligt att det avstår från att söka.  

 

Marina Johansson (S) föreslår att frågan tas vidare till arbetsutskottet och att det 

vid en dialog är bra om det förbereds frågor så att de inbjudna kan förbereda 

tydliga svar.   

§ 13 Mötet avslutas  
Mötesordföranden Marina Johansson (S) tackar rådet för årets arbete och ledamöternas 

engagemang och avslutar mötet.  

 

 

 


